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KRAJEVNA SKUPNOST BLANCA 
Blanca 24 
8283 BLANCA 
 

ZAPISNIK 
4. redne seje Sveta Krajevne skupnosti Blanca, dne 24. 5. 2023, 

ob 18.00 uri, v sejni sobi KS Blanca 
 
Prisotni člani sveta:  
Budna Jože, Gorišek Dejan, Gorišek Janja, Ločičnik Marjan, Mirt Peter, Strojanšek Tadej, 
Šutar Marija. 
 
Ostali prisotni: 
Srečko Ocvirk, župan Občine Sevnica, 
Marjetka Flisek, referentka za KS. 
 
Odsotni:  
Radej Maja (opr.) 
 
Sejo vodi: Marjan Ločičnik, predsednik sveta KS Blanca.  
 
Zapisnikar: Marjetka Flisek, referentka za krajevne skupnosti v Občini Sevnica.  
 

Ad 1 
Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 4. redne seje 

 
Ob začetku seje je bilo prisotnih 7 članov sveta KS Blanca. Svet KS Blanca je bil sklepčen.  
 
Predsedujoči pozdravi prisotnega župana in člane sveta KS Blanca ter poda predlog dnevnega 
reda v razpravo in potrditev.  
 
Predlog dnevnega reda: 

1. Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 4. redne seje, 
2. pregled, razprava in potrditev zapisnika 3. redne z dne 16.3.2023, 
3. pregled smernic delovanja občine Sevnica v proračunskem obdobju 2023, 
4. obravnava razpisa za sofinanciranje društev v KS Blanca in potrditev sklepa o 

sofinanciranju za leto 2023, 
5. obravnava predlaganih kandidatov za priznanja Krajevne skupnosti Blanca in potrditev 

dobitnikov priznanj, 
6. pregled aktivnosti KS Blanca od 16.3.2023 do 24.5.2023, 
7. pobude in vprašanja članov sveta KS Blanca, 
8. razno. 

 
 

SKLEP:  
Svet KS Blanca soglasno sprejme predlagani dnevni red.  
Izid glasovanja: 7 za, 0 proti (prisotnih 7). 
Sklep je sprejet. 
 
 

Ad 2 
Pregled, razprava in potrditev zapisnika 3. redne seje sveta z dne 16.3.2023 

 
Predsednik poda v razpravo zapisnik 3. redne seje, ki so ga člani sveta prejeli kot gradivo. 
Razprave ni. 
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SKLEP:  
Svet KS Blanca je potrdil zapisnik  3. redne z dne 16.3.2023. 
Izid glasovanja: 7 za, 0 proti (prisotnih 7). 
Sklep je sprejet.  
 
 

Ad 3 
Pregled smernic delovanja občine Sevnica v proračunskem obdobju 2023 

 
Predsednik preda besedo županu Srečku Ocvirku, ki uvodoma poudari, da moramo pri razvoju 
kraja gledati razvoj kot celoto, kajti tako lažje vidimo celoten napredek. 
 
V nadaljevanju župan predstavi redne zakonske naloge občine. 

- Predšolska vzgoja: z izvedbami vseh investicij na objektih za predšolsko vzgojo so 
izpolnjeni vsi zahtevati kriteriji. Zadnji oddelek je bil odprt s 1.4.2023. Iz podatkov je 
razvidno, da progami predšolske vzgoje dobro potekajo, so pa vsako leto dražji. V vrtec 
je vključenih skoraj 90% otrok.  

- V letošnjem letu bo izveden razpis za izbor izvajalcev za šolske prevoze.  
- Šport, kultura, prostočasne dejavnosti: Dvorana je v funkciji. Zadeve z g. Julijem 

Novakom se urejajo.  
- Varstvo starejših: za  institucionalno varstvo je poskrbljeno v Sevnici, Loki in na 

Impoljci. Za vse krajevne skupnosti je aktualen program pomoči starejšim na domu. 
Storitev je financirana 70% iz proračuna Občine Sevnica (to znaša cca 6000.000,00 do 
700.000,00 EUR) in 30% s strani uporabnikov. Program se izvaja s pomočjo Centra za 
socialno delo.  Storitev za uporabnika znaša 5,20 EUR/uro.   

- Prostorski razvoj: V teku so aktivnosti za desete spremembe OPN Občine Sevnica. 
Trenutka poteka analiza pobud in analiza prostora v skladu z zakonodajo. Časovna 
ocena za potrditev sprememb je predvidena v roku dveh let. Sprejet je bil OPN 
Plastoform, vzporedno poteka sprememba OPPN (zasebna pobuda nad Ivkovičem). 

- V teku je projektiranje komunalnega opremljanja poslovne cone (rudnik nekovin). 
- Cestna infrastruktura: Tik pred zaključkom je projekt za pločnik mimo Radej Hermana. 

Pripravljen je projekt za razširitev oz. ureditev ovinka proti Pokleku. V končevanju je 
popis del za sanacijo ceste od tega ovinka do Blance z razširitvijo na širino 5.5 m. Velik 
izziv bo reševanje mostov, ki so ozki. Zadeve bo potrebno uskladiti z Direkcijo za vode.  

- Športne površine v športnem parku so bile dopolnjene.  
- V teku je projekt sanacije železniške proge Zidani Most – Dobava, ki zajema 

protihrupno zaščito, železniška postaja dobi podhod. Projektna naloga za izgradnjo 
nadvoza na Blanci je potrjena, ki je usklajena z zahtevo po izgradnji novega priključka 
proti osnovni šoli Blanca. S strani Direkcije RS za infrastrukturo se bo izvedel razpis za 
izbor projektanta. Časovnica izvedbe še ni znana. Je pa projekt v prioritetnem položaju 
s predvidenim sofinanciranjem iz evropskih kohezijskih sredstev.  

- Dograditev osnovne šole Blanca je zaključena. Na upravno enoto je bila vložena 
dokumentacija za tehnični pregled. 

- Za kvalitetno prevoznost lokalnih cest se bodo odvijala vzdrževalna dela (plombe na 
cesti od Podvrha proti Pokleku). 

- Vodovodno in optično obrežje je urejeno. 
- Kanalizacija je v fazi projektiranja. Izgradnja čistilne naprave zgolj iz sredstev 

proračuna Občine Sevnica ne bo možna. Z izdelano projektno dokumentacijo se bo 
možno prijaviti na morebitni razpis za financiranje iz evropskih kohezijskih sredstev.  

 
Predsednik odpre razpravo. 
 
Peter Mirt sprašuje ali je bila v spremembo OPN Sevnica uvrščena pobuda krajevne skupnosti 
Blanca na delu poslovne cone (pod železniško progo). Župan pove, da je bila pobuda 
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uvrščena. Nadalje se bo opravila analiza prostora, ki je podlaga za vrednotenje vsake pobude 
posebej. Vsak poseg na kmetijsko zemljišče je potrebno nadomestiti z drugim. Stroka preuči 
smiselnost posameznih pobud.  
 
V nadaljevanju se Peter Mirt naveže na časovnico izgradnje pločnika pri Herman in razširitev 
ovinka proti Pokleku. Župan pove, da je razširitev predmetne ceste obsežen projekt tako po 
obsegu del in finančni vrednosti. V letošnjem letu se predvideva izvedba razpisa. Izgradnja 
pločnika Herman v tekočem letu ni načrtovana. Izvedba se predvideva v enih od prihodnjih let. 
Na povedano poda predsednik Marjan Ločičnik komentar, da je potrebno pri postopku izdelave 
OPPN za kamnolom Trnovec upoštevati dejstvo, da bo cesta proti Pokleku povečano 
obremenjena s tovornim prometom. 
 
Janja Gorišek se naveže na vzdrževanje ceste iz Pokleka proti kamnolomu in sprašuje v 
kakšnem obsegu bo izvedena ureditev, ali so predvidene tudi razširitve. Župan pove, da bo 
ureditev izvedena v cestnem telesu, kjer so večji posedki. Pri posegih razširitve cestišč je 
potrebno predhodno urediti lastniška razmerja z lastniki obcestnega sveta.  
 
V razpravo se vključi Dejan Gorišek, katerega zanima ali bodo pri izvajanju ureditve ceste od 
Blance proti Pokleku zapore ceste. Župan pove, da je ocene glede na znana dejstva, da se 
bodo izvajale zgolj začasne zapore. Obvoz za tovorni promet ni predviden.  
Glede na izpostavljeno makadamsko cesto čez Čanje župan pove, da se le-ta predvideva 
asfaltirati s finančnimi sredstvi proračuna občine Sevnica, KS Zabukovje in KS Blanca. Pove 
tudi, da je v letošnjem letu predvidena realizacija razširitve ceste iz Čanja proti Žigrskemu 
Vrhu.  
 
Jože Budna izpostavi problematiko popravila razpok na asfaltni cesti čez Polutko. Na zadevo 
je že večkrat opozoril, saj meni, da zaradi nereševanja nastaja še večja škoda. Na vprašanje 
glede košnje ob cestiščih, župan pove, da so ekipe podjetja Komunale Sevnice že na terenu.  
 
V nadaljevanju Petra Mirta zanima okvirna časovnica za izgradnjo nadvoza. Župan odgovori, 
da je investitor projekta Ministrstvo za infrastrukturo, zato točnih podatkov ne more dati. Občina 
Sevnica se pogaja, da bi se nadvoz gradil v sklopu načrtovanih ureditev železniške 
infrastrukture, predvideno od leta 2025 do 2028.  
 
Dejan Gorišek izpostavi težavo proženja kamenja na nedokončani ureditvi od Čanja proti 
Blanci. Župan pove, da je lastnik zemljišča Sklad kmetijskih zemljišč in gozdov Republike 
Slovenije. Potrebno bo začeti postopek pridobivanja soglasja za dokončanje ureditve.  
 
Predsednik se naveže na upravljanje športnih in javnih površin. Pove, da upravljavec le-teh ni 
KS Blanca, temveč Občina Sevnica in javno podjetje Komunala d.o.o. Krajevna skupnost in 
športno društvo zgolj pomagata pri organizaciji in iskanju donatorjev za hitrejše širjenje 
športnih površin.  
V nadaljevanju predsednik izpostavi težavo glede možnosti ureditve javne razsvetljave ob 
športnih površinah, saj se je po preverbah izkazalo, da je lastnik odjemnih mest Direkcija RS 
za infrastrukturo. Meni, da je potrebno vzpostaviti vsaj eno javno svetilko, ki bi svetila vso noč. 
Župan pove, da se bo poiskalo skupno rešitev. Javne površine se delno nahajajo na zemljišču 
v lasti Občine Sevnica, del pa na zemljišču v lasti Republike Slovenije. Poteka faza prenosa 
zemljišč na Občino Sevnica. Potekajo tudi aktivnosti glede pridobitve statusa večnamenske 
poti ob Savi (trenutno je dovoljen dostop le vzdrževalcem; potrebno je urediti status kolesarske 
poti). Strokovne službe Občine Sevnica si prizadevajo, da se prenese upravljanje pokopališča 
Rožno na Občino Krško s ciljem, da je objekt primerno urejen. V nadaljevanju župan poda 
informacijo glede migracij tujcev v okolje občine Sevnica in opozori, da je potrebna skrb 
posameznih lokalnih okoljih za primerno integracijo priseljenih.  
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Predsednik Marjan Ločičnik izpostavi štiri svetilke javne razsvetljave ob pešpoti v šolo, ki niso 
registrirane v registru javne razsvetljave in niso primerne za javno razsvetljavo. Meni, da jih je 
potrebno zamenjati pred otvoritvijo izgradnje prizidka k Osnovni šoli Blanca. Župan se s 
predlogom strinja in opozori, da je potrebno ob zamenjavi izpeljat vse potrebno postopke za 
pravilno evidentiranje odjemnega mesta in registra javne razsvetljave. Vezano na predmetni 
krak javne razsvetljave poda Peter Mirt komentar oz. obrazložitev delovanja javne razsvetljave 
v preteklih letih.  
 
V nadaljevanju poda predsednik informacijo vezano na  odkup zemljišča Julija Novaka. 
5.6.2023 bo potekala geodetska odmera parcel zaradi geodetske urejenosti. Po končanju 
geodetskih postopkov je potrebno sklicati sestanek z g. Julijem Novakom za izvedbo 
postopkov odkupa zemljišča.  
 
Na izpostavitev neurejenosti kategorizirane ceste Gornji Leskovec – Handija, ki je v upravljanju 
Občine Krško, med člani sveta in županom poteka razprava. Predmetna cesta v dolžini cca 
525 m1 služi kot dovoz do stanovanjskih objektov dvema družinama, ki živita na območju KS 
Blanca. Po razpravi se vsi strinjajo, da krajani podajo opazko na pristojne službe Občine Krško, 
saj mora biti kategorizirana cesta vzdrževana tako, za zagotavlja prevoznost.  
 
Župan pove, da je z zaključkom vodovodnega sistema Handija, poskrbljeno za varno 
vodooskrbo. Za priključitev na vodovodno omrežje je potrebno oddati vlogo na podjetje 
Komunala d.o.o. Sevnica, katera preveri pogoje priključitve. Komunala pisno posreduje 
tehnične pogoje Občini Sevnica, katera odmeri komunalni prispevek za priključitev. Po plačilu 
komunalnega prispevka se izvede priključitev.  
 

Ad 4 
 

Obravnava razpisa za sofinanciranje društev v KS Blanca in potrditev sklepa o 
sofinanciranju za leto 2023 

 
Člani sveta so gradivo prejeli skupaj z vabilom na sejo.  
Predsednik odpre razpravo. V razpravi sodelujejo predsednik, Marija Šutar, Peter Mirt. Njihovo 
mnenje je, da je potrebna med društvi večja komunikacija in sodelovanje, saj bi se prireditve 
lažje organizirale in bi bila sredstva pravičneje razporejena.  
 
Sklep: 
Svet KS Blanca določa, da se na osnovi pridobljenih točk, ki so razvidene iz tabele štev. 
06/023-17 v kateri so vpisane vse aktivnosti društev, ki so se v roku prijavili na razpis z 
vso potrebno dokumentacijo. Za vsa društva se izdelajo pogodbe o sofinanciranju 
društev. Vrednost sofinanciranja posameznega društva je razvidna iz tabele, ki je 
priloga pogodbe. Društva, ki so se prijavila na razpis so: KD Godba blanški 
vinogradniki, PGD Blanca, PGD Poklek, KUD Poklek, KUD France Prešeren Blanca, 
Športno društvo Blanca in Aktiv kmečkih žena Blanca.  
Izid glasovanja: 7 za, 0 proti (prisotnih 7). 
Sklep je sprejet.  
 

Ad 5 
Obravnava predlaganih kandidatov za priznanja Krajevne skupnosti Blanca in 

potrditev dobitnikov priznanj 
 
Člani sveta so prejeli poročilo o prispelih predlogih za priznanja za leto 2023 na klop. Poročilo 
predstavi Janja Gorišek. V nadaljevanju je potekala razprava vezana na delo iz zgodovino 
delovanje KUD France Prešeren, ki je predlagano za dobitnika srebrne plakete.  
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Sklep: 
Svet KS Blanca se je seznanil s predlogi za priznanja KS Blanca na razpisu za priznanja, 
ki bodo podeljena na osrednji prireditvi ob prazniku KS Blanca, 16.6.2023 in nanj nima 
pripomb. 
Priznanja so naslednja: 
ZLATA PLAKETA – Ivan Radej, Blanca 108 (predlagatelja: Športno društvo Blanca in KS 
Blanca); 
ZLATA PLAKETA – Robert Zidar, Blanca 58 (predlagatelja: PGD Blanca in KS Blanca); 
SREBRNA PLAKETA – Ksenija Juh – ravnateljica OŠ Blanca, Jelenik 8 b, Raka 
(predlagatelji: KUD Poklek, PGD Blanca in KS Blanca); 
SREBRNA PLAKETA – KUD France Prešeren Blanca, Blanca 24 (predlagatelji: OŠ 
Blanca in KS Blanca). 
Izid glasovanja: 7 za, 0 proti (prisotnih 7). 
Sklep je sprejet.  
 

Ad 6 
Pregled aktivnosti KS Blanca od 16.3.2023 do 24.5.2023 

 
Predsednik članom sveta predstavi aktivnosti in realizacije v času od 16.3.2023 do 24.5.2023 
 

- Pri osnovni šoli Blanca je potekal sestanek, kje so bili prisotni vodja oddelka za 
družbene dejavnosti, predstavnica projektanta Demida, ravnateljica OŠ Blanca zaradi 
centralnega dogovora o pripravi idejne zasnove športnih površin pri OŠ Blanca. 

- Po ureditvi služnosti lastnika zemljišča, kjer je načrtovana postavitev avtobusne postaje 
v vasi Čanje, vaščani pripravijo zemljišče do faze postavitve avtobusne postaje.  

- Ob nedeljah potekajo redne koordinacije za razvoj športnih površin.  
- Predsednik je bil prisoten pri koordinacijah asfaltacije javne poti Priklance – Gornji 

Leskovec. 
- Potekale so aktivnosti za pripravo praznika KS Blanca.  
- Aktivnosti posodobitve javne poti Selce – Krajna Brda so v teku.  
- Peter Mirt člane sveta seznani glede posodobitve vodovodne hidrantne mreže 

(opremljena hidrantna omarica v Krajnih Brdih in na Agrežu). Hidrantno omrežje je bilo 
zgrajeno s pomočjo participativnega proračuna.  

 
Ad 7 

Pobude in vprašanja članov sveta KS Blanca 
 
Predsednik članom sveta predstavi pobudo članov PGD Blanca, da se na asfaltnem platoju 
izriše poligon za lažje vaje. Člani sveta pobudo podpirajo. Predlaga se izris v drugačni barvi 
kot  so začrtana parkirna mesta.   

Ad 8 
Razno 

 
Predsednik vse prisotne povabi na prireditve ob prazniku KS Blanca in se zahvali županu za 
sodelovanje pri izvedbi vseh projektov.  
 
Seja se zaključi ob 19.35 uri.  
 
Št. 031-00032/2022 
Blanca, 24. 5. 2023  
        
 
Zapisala:            Marjan Ločičnik 
Marjetka Flisek           Predsednik sveta KS Blanca 


